
 

PREGUNTES AL PLE ORDINARI OCTUBRE 2024 

Data del ple: 31 d’octubre 2024 

 

CONSULTA 1 

Nom  Antonio  

Fes la teva consulta 

Com a membre de l’Agrupació de Veïns de Can Sant Joan voldria preguntar-les en 

relació als projectes comunitaris que es porten a terme en Can Sant Joan. Es tracta 

del Rec es mou i Cultura i Barri.  

• El Rec es mou es fa des del 2016 i són totes les activitats mediambientals, culturals i 

històriques que es fan en el Rec durant l’estiu i més enllà. Per exemple, el cinema a la 

fresca, la descoberta de la flora i fauna, la memòria viva....  

El Rec es mou té un pressupost de 15mil euros anuals. 7.500 € que posa l’ajuntament 

de Barcelona i 7.500 que posa l’ajuntament de Montcada i Reixac.  

Durant la major part de temps s’ha contractat una empresa externa i des de fa 2 anys 

la part de Montcada ho gestiona l’AV i la de Barcelona directament el districte de Nou 

Barris. Els dos territoris es coordinen. 

 • Cultura i Barri es fa des del 2019 i són els tallers culturals i esdeveniments que fem 

al carrer com per exemple els taller d’aquarel·la, il·lustració, sabons naturals... i el 

halloween, el programa de Nadal o Can Sant Joan és poesia.  

Cultura i Barri té un pressupost de 15mil € i es gestiona de manera comunitària des de 

l’AV. 

Volem recordar, que La llei d'associacions a l’article 19.3 de LLEI 11/2023, del 27 de 

desembre, de foment de l'associacionisme diu textualment “Les administracions 

públiques han de fomentar la gestió comunitària de béns públics, per mitjà de la 

construcció d'un marc institucional propi que permeti reconèixer i promoure les 

experiències ciutadanes d'ús comunitari dels espais públics susceptibles d'ésser cedits 

per a l'ús i la gestió comunitària”.  

En el mes d’abril del 2024 es va fer una reunió en la qual van participar l’alcalde, la 

regidora de participació, el regidor de cultura, el cap d’àrea social i l’AV i el veïnat que 

conforma la comissió gestora dels projectes comunitaris de Can Sant Joan.  

L’objectiu de la reunió era com millorar i actualitzar el conveni de gestió comunitària 

d’aquest dos projectes. Els punts per a la millora del conveni que es van proposar per 

part del veïnat van ser:  

1. No dependre de subvencions externes. Ha d'estar en la cartera de serveis de 

l'Ajuntament  

2. Durada de 4 anys (2+2)  



 

3. Es tracta d'un projecte global de DESENVOLUPAMENT CULTURAL COMUNITARI 

on incloem accions com Cultura i Barri, el Rec es mou o entrevëines  

4. Tenir com a referent del conveni/ projecte un tècnic/a de capítol 1. Que sigui estable 

dins de l'ajuntament  

5. La partida pressupostària ha d'augmentar a 60mil euros per assegurar una 

contractació amb qualitat 6. Optimitzar l’accessibilitat als equipaments i espais del barri 

tals com el kursaal i l'hotel d'entitats per tal de fer-ho més àgil.  

L'ajuntament es va comprometre a trobar el finançament per als anys vinents. I que 

donarien una resposta a tot tardar al setembre.  

LA PREGUNTA és: Com l’Ajuntament millorarà el conveni de gestió comunitària i com 

finançarà aquests projectes comunitaris de Can Sant Joan? 

 


